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Zápisnica  
z  XXII.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Belá nad Cirochou,  

konaného dňa 24.06.2025    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:             Ján Vajda,  starosta obce 

                           Poslanci: Ing. Marián Bakajsa, Ing. Ján Gajdoš, Ing. Ján Hreha,  

                Katarína Lecká, Pavol Nacko, JUDr. Daniela Lojanová 

                                                    Peter Gnip Margaréta Šimonová,  

 

Neprítomní:      Lukáš Klekner, Viktor  Vajda, Marek Kováč, 

Ďalší prítomní: Ing. Rudolf Dzurko, hlavný kontrolór obce  

                           Lucia Petrová, Mgr. Zuzana Čižmarová 

   Bc. Lenka Macanová, Ing. Natália Gerbocová – zamestnanci obce 

Verejnosť:         ---- 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

d) Určenie zapisovateľa 

2. Interpelácie poslancov 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok roka 2025 

5. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontroly  

6. Správa z auditu 

7. Zámer na odpredaj majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

8. Žiadosť o predĺženie Zmluvy č.02/2024 o krátkodobom prenájme pozemku 

9. Žiadosť o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 2025 na Ministerstvo športu SR na stavbu 

Rekonštrukcia multifunkčného ihriska 

10. Rôzne 

11. Záver                                                                              

                                                              

K bodu 1. - Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Ján Vajda, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných. Starosta 

konštatoval, že počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášania schopné. Neprítomní poslanci Lukáš Klekner, 

Marek Kováč a Viktor Vajda sa vopred ospravedlnili. Starosta sa hneď v úvode prihovoril prítomným poslancom 

a občanom obce, ktorých vyzval na trpezlivosť a ohľaduplnosť voči návštevníkom našej obce, ktorý sa k nám 

v nasledujúcich dňoch chystajú z dôvodu návštevy festivalu Rock pod Kameňom. Starosta následne navrhol 

prejsť k rokovaniu OZ.  

 

K bodu 1a) – Schválenie programu rokovania 

Starosta obce prečítal navrhovaný program obecného zastupiteľstva. O navrhnutom programe dal hlasovať. 
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Hlasovanie:                     za:                                             8 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0        

 

K bodu 1b) – Voľba návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie starosta navrhol p. Margarétu Šimonovú a p. Ing. Marián Bakajsu. Starosta obce dal 

o návrhovej komisii hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                           7 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 1 (p. Margaréta Šimonová)     

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0  

 

K bodu 1c) – Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice p. Pavla Nacka a p. Katarínu Leckú. 

 

K bodu 1d) – Určenie zapisovateľa 

Starosta obce určil za zapisovateľku Ing. Natáliu Gerbocovú. 

 

K bodu 2. – Interpelácie poslancov 

Starosta spomenul že, ž predchádzajúceho OZ z interpelácií poslancov je tam úprava prevádzkového času MŠ 

a teda poslanci majú pred sebou stanovisko od riaditeľky školy.  

p. Nacko sa prihlásil o slovo a opýtal sa, že čo s dierou pri kanalizačnej šachte, na ul. Vihorlatskej. Keďže nás 

čakajú dni kedy bude nápor občanov z dôvodu konania akcie Rock pod Kameňom v obci enormný a pohyb po 

ulici Vihorlatskej bude prehustený pešími je treba to urobiť aj keď to je v správe VVS ale ak to nedajú do 

poriadku musíme to urobiť sami.  

p. Hreha sa vyjadril k úprave prevádzkového času MŠ a odporúča aby obec vydala výzvu pre rodičov aby 

nahlásili záujem ak chcú a potrebujú aby ich dieťa navštevovalo MŠ skôr. A učitelia z ZCŠ ho prosili aby obec 

vyzvala majiteľov psov, aby si po svojich psoch zbierali to čo tam psíkovia nechajú a hlavne na chodníku pred 

školou.   

p. Gajdoš upozornil na potrebu ďalšieho pracovníka na zberný dvor v sobotu lebo zamestnanec nestíha, a tvoria 

sa tam rady hlavne počas letnej sezóny, kedy ľudia v obci viac upravujú svoje nehnuteľnosti a teda vyvážajú 

oveľa viac odpadu. Zároveň sa opýtal starostu obce, či obec neuvažuje o kúpe lisu na papier, ktorý by sa 

umiestnil na zberný dvor.  

p. Gajdoš, sa prihlásil opätovne o slovo a informoval, že sa rozprával so zamestnancom VVS  ohľadom 

priesakov kanalizácie počas prudkých dažďov,  problém je že niektoré poklopy na kanalizáciu sú uložené veľmi 

nízko a teda je potreba aby sa pri rekonštrukcii cesty na to myslelo a aby sa tie poklopy upravili. Vyzval starostu 

a občanov aby nahlásili na obci poklopy, ktoré sú problémové a je treba ich riešiť. 

p. Nacko informoval, že na ulici Vihorlatskej sa občania informovali, či je možné urobiť ešte jednu šachtu pri 

Revákovi na dažďovú kanalizáciu.  
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p. Bakajsa upozornil na potrebu opravy časti chodníka na ulici Vihorlatskej, pri strednej zastávky kde je na 

chodníku jedna kocka úplne prepadnutá alebo tam kocka chýba a je to nebezpečné.  

 

K bodu 3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Starosta obce vykonal kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce. 

 

K bodu 4. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok roka 2025 

Hlavný kontrolór obce prečítal plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok roka 2025. 

p. Šimonová prečítala návrh uznesenia, ktorým poslanci schválili plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce na 2. pol rok roka 2025. Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                             8 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0     

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu  5 - Správa hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontroly 

Hlavný kontrolór obce prečítal správu hlavného kontrolóra obce o výsledkoch kontroly. 

p. Bakajsa prečítal návrh uznesenia, ktorým poslanci vzali na vedomie správu hlavného kontrolóra obce 

o výsledkoch kontroly. Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                             8 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0     

Uznesenie bolo prijaté 

K bodu  6 - Správa z auditu 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o Správe nezávislého auditóra z auditu účtovnej závierky 

a finančného hospodárenia za rok 2024 

p. Šimonová prečítala návrh uznesenia, ktorým poslanci zobrali na vedomie Správu nezávislého auditóra z auditu 

účtovnej závierky a finančného hospodárenia za rok 2024. Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                             8 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0     

Uznesenie bolo prijaté 

K bodu  7- Zámer na odpredaj majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o Zámere na odpredaj majetku obce z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa pre Martina Vasilča.  
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p. Bajaksa prečítal návrh uznesenia, ktorým poslanci schválili Zámer na odpredaj a spôsob prevodu nehnuteľného 

majetku predajom ako prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 15 zákona č. 138/1991 Zb. o majektu 

obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom prevodu je pozemok par. č. E KN 3435/1, druh pozemku ostatná 

plocha, výmery 29 m2, zapísaný v časti A majetková podstata na liste vlastníctva  č. 2894 v. k. ú. Belá nad 

Cirochou vo vlastníkom podiele 1/1 pod poradovým číslom 1 tohto listu pre Martina Vasilča za cenu stanovenú 

znaleckým posudkom č. 34/2025, ktorý vypracovala Ing. Jana Ihnátová, znalec z odboru stavebníctvo vo výške 

7,13 €/m2 t.j. za celkovú cenu 205,00 €. Dôvod hodný osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o prevod 

nehnuteľnosti s malou výmerou  do 200 m2, čo je v súlade s § 36 ods. 5 Zásad o hospodárení a nakladaní 

s majetkom obce Belá nad Cirochou a s majetkom štátu, ktorý obec užíva.  Starosta obce dal o schválení uznesenia 

hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                             8 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0     

Uznesenie bolo prijaté 

K bodu  8 - Žiadosť o predĺženie Zmluvy č.02/2024 o krátkodobom prenájme pozemku 

Starosta obce informoval prítomných poslancov o Žiadosti o predĺženie Zmluvy č. 02/2024 o krátkodobom 

prenájme pozemku.  

p. Bakajsa prečítal návrh uznesenia, ktorým poslanci schválili uzatvorenie nájomnej zmluvy na krátkodobí 

prenájom pozemku parc. č. CKN 1894/5 vo výmere 882 m2., ostatná plocha, k. ú. Belá nad Cirochou, zapísaný 

na LV č. 1462vo vlastníctve obce Belá nad Cirochou, Petrom Karľom a Matúšom Mariničom. Starosta obce dal 

o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                             8 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0     

Uznesenie bolo prijaté 

K bodu  9 - Žiadosť o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 2025 na Ministerstvo športu SR na 

stavbu Rekonštrukcia multifunkčného ihriska 

Starosta obce informoval prítomných poslancov podaní Žiadosti o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 

2025 na Ministerstvo športu SR na stavbu Rekonštrukcia multifunkčného ihriska. 

p. Šimonová prečítala návrh uznesenia, ktorým poslanci vzali na vedomie podanie Žiadosti o poskytnutie dotácie 

v oblasti športu v roku 2025 na Ministerstvo športu SR na stavbu Rekonštrukcia multifunkčného ihriska. Starosta 

obce dal o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                             8 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        0     

Uznesenie bolo prijaté 

K bodu  10 - Rôzne 

Starosta obce informoval prítomných poslancov že na obec boli doručené dve žiadosti od p. Vyšinovej ohľadom 

prečistenia chodníka a potoka  a  žiadosť o upozornenia občanov na vykosenie pozemkov. Starosta informoval, 

že občania budú vyzvaný na pravidelné kosenie svojich pozemkov, a v prípade, že tak neurobia budú použité 
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sankcie a finančné postihy.  

Starosta informoval poslancov, že nakoľko je pred nami akcia Rock pod Kameňom, starosta apeloval na 

poslancov, aby občanov informovali o dopravných obmedzeniach, ktoré budú celej našej v obci platiť od 

26.06.2025 od 08:00h do 30.06.2025 teda počas celého festivalu.  

 

K bodu 11. Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 17:05 hod.. 

 

 

Zapísala: Ing. Natália Gerbocová 

 

......................................................                                   ....................................................     

           Zapisovateľka                                                                        Ján Vajda, starosta obce 

 

 

Overovatelia:  

 

p. Pavol Nacko                                                                     ........................................ 

 

p. Katarína Lecká                             ........................................ 


